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Abstract (en)
[origin: WO8703747A1] A method for connecting an electrical cable (1) to an electrical equipment (2), the electrical cable being run to and
mechanically connected to a cable attachment (5), is characterized in that the electrical equipment (2) and the cable attachment (5) are
mechanically interconnected such that an electrically conductive member (6) forming part of the electrical equipment is caused to generate a force
directed against a bared part (3) of the cable (1) running to the attachment, thereby to establish electric contact between the electrically conductive
member (6) and the bared part (3).

Abstract (fr)
Un procédé permet de connecter un câble électrique (1) à un équipement électrique (2). Le câble électrique s'étend jusqu'à une fixation de câble (5)
et y est mécaniquement connecté. L'équipement électrique (2) et la fixation de câble (5) sont mécaniquement interconnectés, de sorte qu'un organe
électriquement conducteur (6), qui fait partie de l'équipement électrique, exerce une force sur la partie dénudée (3) du câble (1) qui s'étend jusqu'à
la fixation, en établissant ainsi un contact électrique entre l'organe électriquement conducteur (6) et la partie dénudée (3).
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